

陳樹渠紀念中學  
Chan Shu Kui Memorial School

COPY

學校通告編號：S17/18-082

四十五周年學校資訊日 暨 小學魔力橋及水火箭大賽

敬啟者：本校將於 2017 年 12 月 16 日(星期六)早上 9 時至下午 1 時 30 分舉辦「四十五周年學校資訊日」。當日活動多姿多采，除可觀賞全港小學魔力橋及水火箭兩個大賽外，亦設升中講座及學校最新資訊展覽，當中包括詳述課程發展、領袖培訓計劃、學生成就等，並特備多項攤位遊戲及抽獎活動。家長們亦可於「家長茶座」互相交流教導子女心得。誠邀 貴家長攜同子弟一同出席當日的活動。

為方便進行各項準備工作，所有學生於 2017 年 12 月 15 日(星期五)12 時 45 分放學。為使學生有更多機會參與，部分學生將於 15 日放學後及 16 日活動當天擔任服務生，協助活動進行，詳情將由負責老師於手冊上個別通知，敬請家長留意。

如有查詢，請致電 23800241 與校務處聯絡。

請於 2017 年 12 月 11 日(星期一)或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致  
貴家長

2017 年 12 月 1 日



招祥麒  
校長 招祥麒博士

回 條

四十五周年學校資訊日 暨 小學魔力橋及水火箭大賽

敬覆者：有關 貴校通告(編號：S17/18-082)內容，業已知悉。

本人於 12 月 16 日當天	<input type="radio"/> 將與子女出席
	<input type="radio"/> 未克出席
	* 請於適當位置內加✓號

此致  
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_ 班 號：\_\_\_\_\_

簽 署：\_\_\_\_\_

請於 2017 年 12 月 11 日或以前透過「家校通系統」回覆

2017 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S17/18 – 082

1 December 2017


### 45<sup>th</sup> Anniversary School Information Day cum Rummikub and Water Rocket Competition

The school is going to host the titled event on 16<sup>th</sup> December 2017 (Saturday), from 9 a.m. to 1:30 p.m. There will be an array of activities. Apart from the captioned two competitions, there will also be a seminar for P.6 students and their parents. While getting to know more about the school, including the curriculum development, plans for nurturing youth leaders and students' achievements, visitors may enjoy themselves at the game booths and join the lucky draw. Other than that, parents may have a chance to exchange views on parenting with each other at the "Parents Cafe". You are cordially invited to attend the event with your child(ren).

To facilitate the preparation work, classes on 15<sup>th</sup> December 2017 will be finished at 12:45 p.m. In a bid to provide more opportunities for students to participate in the event, some students will take on the role of helpers to assist in the event. Student helpers will be notified of the details through their student handbook.

For enquiries, please contact the school at 2380 0241. Please reply through the "School Comm System" on or before 11<sup>th</sup> December 2017. Thank you very much for your attention.



  
Dr. Chiu Cheung Ki  
Principal

----- ✂ -----  
Reply Slip

### 45<sup>th</sup> Anniversary School Information Day cum Rummikub and Water Rocket Competition

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School  
Circular no. S1718-082 has been read and understood.

- I  will attend the event with my child on 16<sup>th</sup> December 2017.  
 will not be available to attend the event.

\*Please tick (✓) the appropriate circle.

Name of student: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 11 December 2017.

Date: \_\_\_\_\_